
Van: 

Verzonden: 
woensdag 

16 
april 

2025 14:22 

Aan: 

(geanonimiseerd)

CC: 
BN <Mewoerden.nl= 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Onderwerp: 
FW: Mail VVN Harmelen 

Dag xx, 

Hieronder onze reactie 
op jullie 

mail. 

1. De 
genoemde wijziging 

voor het 
kruispunt Kerkweg 

— 

Uitweg 
was inderdaad 

nog 
niet 

op 
de 

tekeningen 
verwerkt 

toen 
we de 

ontwerpen 
aan 

jullie 
lieten zien. De laatste 

aanpassingen op 

het DO 
zijn 

nu 
verwerkt, 

ik heb 
gewacht 

met het beantwoorden van 

jullie 
mail totdat ik de 

tekeningen 
had. Als 

bijlage bij 
deze mail 

stuur 
ik de 

ontwerpen 
van de Doorfietsroute in 

Harmelen mee. Als 
jullie 

ook de rest van het trace willen 
ontvangen, 

hoor ik het 
graag (dan 

stuur 
ik een 

wetransfer). 
Zouden 

jullie 
dit DO 

nog 
niet 

openbaar 
willen maken 

(we 

starten 

binnenkort met de 
aanbesteding)? 

2. Jullie 
zijn voorafgaand 

aan de bewonersavond 
uitgenodigd 

om in een 
apart overleg 

de 

ontwerpen 
te 

bespreken. Op 
de tweede 

bijeenkomst 
waren alle bewoners van Harmelen 

uitgenodigd 
via de 

Ijsselbode 
en de direct aanwonenden van het 

trace 
door middel van een 

brief. 

3. De notulen van de 
bijeenkomst op 

16 oktober heb ik ook niet 
gevonden 

in onze administratie. 

Naar 
mijn beleving 

waren de 
belangrijkste punten 

die 
jullie 

ons hebben 
meegegeven 

onderstaande, 
ik hoor 

graag of jullie 
dat ook zo zien en of hier 

nog aanvullingen 
uit 

jullie 

herinnering 
ontbreken: 

a. Geluidsoverlast 
agv verhoogde 

in/uitritten 
op 

de 
zijtakken 

van de 
Uitweg 

b. In 
verlengde 

van 

punt 
1 ook het feit dat er een 

buslijn 
over de 

Kerkweg-Kalverstraat 

rijdt 

c. 

Zorgen 
over de snelheid 

op 
de 

Uitweg 

d. Situatie 
Dorpsstraat (hoe gaan 

we om 
met 

de 
verkeerseilanden) 

e. Verkeerssituatie 
Haanwijk 

en Harmelerwaard 
(met 

name de snelheid van 

automobilisten en 

vrachtverkeer) 

Van het bezoek eind 2022 
langs 

de verschillende 
(knel)punten op 

de route 

(nav jullie notitie) zijn 
voor 

zover ik 
weet 

geen 
notulen 

gemaakt. 

4. Dat is 
prima, 

zie antwoord 
op vraag 

1 en de 
bijlage 

Met 
vriendelijke groet, 

Sr. Beleidsadviseur Mobiliteit 

(geanonimiseerd)

De 
gemeenten 

Oudewater en Woerden werken samen. 

De 
organisatie 

van Woerden werkt voor beide 
zelfstandige gemeenten. 

Bezoek www.oudewater.nl of 

www.woerden.nl of bel 14 0348. 

Van: 

Verzonden: 
donderdag 

10 
april 

2025 08:42 

Aan: 
MN <W wvoerden.nl= 

Onderwerp: 
RE: FW: Mail VVN Harmelen 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Goedemorgen (geanonimiseerd)

Excuus dat we hier niet 
op gereageerd 

hebben. Had dezelfde week al een 

concept 
antwoord 

gedeeld 

met 

collega’s, 
maar het is 

blijven liggen. 

Ik kom er z.s.m. 

op terug. 

(geanonimiseerd)



Met 
vriendelijke groet, 

Sr. Beleidsadviseur Mobiliteit 

(geanonimiseerd)

De 
gemeenten 

Oudewater en Woerden werken samen. 

De 
organisatie 

van Woerden werkt voor beide 
zelfstandige gemeenten. 

Bezoek www.oudewater.nl of 

www.woerden.nl of bel 14 0348. 

Van: 

Verzonden: 
woensdag 

9 
april 

2025 22:57 

Aan: 

NN 

< 

woerden.nl>; 
BN <W voerden.n= (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Re: FW: Mail VVN Harmelen 

Geachte 
heren, 

Wilt u zo 

vriendelijk zijn 
de 

vragen 
in onderstaande mail te beantwoorden. 

Ook kunnen 
wij 

dan 
vragen 

die 
wij ontvangen 

van bewoners van een antwoord voorzien 

Groeten van 

Harmelen 

Op 
6-2-2025 om 16:09 schreef xx: 

Geachte wethouder 

MO 
ern 

OE 

1 Het 
klopt 

dat er 
twee 

bijeenkomsten 
hebben 

plaatsgevonden. 

- 

De eerste was 

op 
16 oktober 2024 

op 
het 

gemeente 
huis. Als 

vertegenwoordigers 
van 

Harmelen waren 

aanwezig 
de heren xx 

De 
beoogde aanpassingen 

waren 

nog 
niet 

op 
de 

tekeningen weergegeven. Op 
de 

mondelinge 

toelichting 
hebben 

wij 
aansluitend 

gereageerd 
door 

te 

zeggen 
dat een aantal 

kruispunten 
niet een 

verkeersveilige oplossing 
zullen bieden. 

- 

de tweede 
op 

4 november 2024. Ook hier waren de beide heren van VVN 
aanwezig. 

Het was een 

bijeenkomst 
voor alle bewoners van het 

dorp. 
De bewoners konden kennisnemen van het tracé. 

Op 

de 
getoonde tekeningen 

was niet 
duidelijk 

te 
zien 

wat 
er voor 

fysieke aanpassingen 
zouden worden 

toegepast. Wij 
hebben die avond met veel mensen 

gesproken 
die ons om advies 

vroegen 
omdat 

zij 

problemen 
hadden 

met 
de 

plannen. 

2 Zoals al eerder 
gezegd zijn wij bij 

de 
bespreking 

van de doorfietsroute niet 
uitgenodigd geworden. 

3 In onze administratie 
zijn geen 

reacties 
te 

vinden 
met 

antwoorden 
op 

onze 

vragen 
en 

bedenkingen. 

Wellicht is er de 
mogelijkheid 

om de antwoorden 
nog 

een keer toe te sturen naar de secretaris. 

4 
Graag ontvangen wij 

als VVN de 
tekeningen 

van de F12 
ter 

beoordeling 
door ons en onze VVN- 

adviseur. 
(dezelfde 

als de Hof van 

Harmelen) 

Groeten van 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Harmelen 

en 

(geanonimiseerd)

Op 
23-1-2025 om 14:28 

schreef 

Beste 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Ruim een maand heeft u 
ter 

kennisgeving 
een brief aan het 

college 
van Woerden 

gestuurd 

met 
uw 

bedenkingen 
over het 

ontwerp 
van de Doorfietsroute F12. Via 

vragen 
die nu binnenkomen via de 

politie begrijp 
ik dat u hier 

nog 
wel een reactie 

op 
wilt. Ik heb uw brief 

met 
de wethouder 

besproken 
en 

daarbij 
ook 

aangegeven 
dat we de 

afgelopen 
maanden u al tweemaal hebben 

gesproken 
over het 

ontwerp 
van de doorfietsroute. Daarnaast is uw notitie van ruim 2 

jaar geleden 
ook 

aanleiding 

geweest 
om samen met 

mijn collega's 
BN 

(cc) 
en 

BN A 

ter 

plekke 
te 

gaan kijken. 
De wethouder 

vond het 
met 

name 

belangrijk 
dat we u zouden 

wijzen op 
deze 

gesprekken, 
en dat u dus ook al eerder 

antwoord heeft 
gekregen op 

uw 

vragen 
en 

bedenkingen. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Zoals u weet hebben uw 

vragen 
en 

opmerkingen 
tot een 

wijziging geleid, 
en dat is het 

aanpassen 
van 

het 
kruispunt Kerkweg 

- 

Uitweg. 
De 

route 
zelf 

met 

daarbij 
de herkenbare 

uitstraling 
van een 

doorfietsroute 
(in 

de 
voorrang, op 

fietsstaten met rood 
asfalt) 

is enkele 
jaren geleden 

samen met veel 

bewoners van Harmelen 
vastgesteld. 

Het 
voorlopig ontwerp 

is daarna 
uitgewerkt 

in 
overleg 

met 
de 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



specialisten 
van de 

provincie. 
We 

begrijpen 
de 

opmerkingen 
die u heeft 

gemaakt, 
maar maken een 

andere 
afweging. 

Momenteel 
zijn 

we 

bezig 

met 
het 

opstellen 
van de verkeersbesluiten. Zoals u 

weet 
worden deze 

vervolgens besproken 
met de 

politie 
om advies 

bij 
hen 

op 
te 

vragen. Zij 
hebben het DO 

nog 
niet 

eerder 
ingezien. Graag 

wacht ik hun advies af. Als 
zij 

dezelfde bezwaren als u 
hebben, 

zal ik uw en 

hun bezwaren 
nogmaals 

met de 
provincie bespreken. 

Als dat niet het 
geval is, 

worden de 

verkeersbesluiten 
gepubliceerd. 

Met 
vriendelijke groet, 

Sr. Beleidsadviseur Mobiliteit 

De 
gemeenten 

Oudewater en Woerden werken samen. 

De 
organisatie 

van Woerden werkt voor beide 
zelfstandige gemeenten. 

Bezoek www.oudewater.nl of 

www.woerden.nl of bel 14 0348. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


